

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Simon Heinrich Kolbe.

Kolbe, Simon Heinrich

Halle (Saale), 25.05.1704

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-208609](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-208609)

~~Major~~

Dominus Kolbe nomen suum neq
accidens d. 25 Maji 1704 neq deficiens
d. 13 Junij gird. anni albo hinc dedit.

Andreas Hallberg Gothoburgensis.

Svecas. natus anno 1682, 26 July, pa-
rentibus, humilis conditionis, ⁱⁿ sua
cui vita generi humili ad morem, ad
annum aetatis 15, ubi (Anno 1697 & 6.
Novemb. civitatis Gothoburgensis
consul primarius, vir ob singularem
pietatem, eruditionem, et vitalem
fortitem, facilius maximis, meo
et, in loquij filij, quo carebat, ipse
adoptavit, et domi sua informari
per bicanium curavit. hinc in mi-
rum civium Gymnasi Gothoburgensis,
recipiebar, ubi imprimis Praeceptor
reus, pro ceteris pietate et eruditione
claret, consentiente ac approbante Dr.
Patrono, consulebam; Elapsa frigoris
Divino instinctu, describit Dr. Patronus
me Halam transmittere; ad quam
divixit summo Ximino, 26 Nov.
1702 accessi; in qua huiusmodi regi
et multifariam gratiam Divinam,
perstruxit, qua me iterum ad Divinam
reduxit, et cor spiritibus sanctis imple-
vit, cui me tradidit, ille dicitur, per
crucem ad lucem, et confirmat, ut
ipsi serviam volam in spiritibus!
receptus est d. 6 Maji 1705.

Andreas Hallberg